
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Macieja Grubskiego

na 35. posiedzeniu Senatu
w dniu 1 lipca 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister pracy i polityki spo³ecznej Jolanty Fedak

Szanowna Pani Minister!
Od kilku tygodni docieraj¹ do mnie informacje o mo¿liwoœci zlikwidowania Inspektoratu ZUS dzia³a-

j¹cego na terenie £odzi, przy ul. £êczyckiej 70B. W zwi¹zku z tym wyst¹pi³em do pana W³adys³awa Soœ-
nickiego, dyrektora II Oddzia³u ZUS w £odzi z siedzib¹ w Zduñskiej Woli, z uprzejm¹ proœb¹
o ustosunkowanie siê do wspomnianych doniesieñ. Informacja o likwidacji inspektoratu zaniepokoi³a
zarówno osoby korzystaj¹ce z us³ug tej placówki, jak i zwi¹zki zawodowe dzia³aj¹ce na jej terenie.

Nale¿y podkreœliæ, i¿ przedmiotowy inspektorat obejmuje swym dzia³aniem dwie du¿e dzielnice mia-
sta £odzi, tj. Górn¹ i Widzew, a wiêc oko³o szeœædziesiêciu oœmiu tysiêcy œwiadczeniobiorców. W piœmie
z dnia 6 czerwca 2009 r. w odpowiedzi na moje wyst¹pienie pan dyrektor W³adys³aw Soœnicki zapewni³
mnie, ¿e nigdy nie planowano i nie planuje siê likwidacji Inspektoratu ZUS przy ul. £êczyckiej 70B w £o-
dzi. Zapewnienia pana dyrektora nie uspokoi³y jednak opinii publicznej, w szczególnoœci starszych
klientów inspektoratu, ludzi prowadz¹cych dzia³alnoœæ gospodarcz¹ oraz pracowników placówki, dlate-
go te¿ zwracam siê do Pani Minister z uprzejm¹ proœb¹ o udzielenie odpowiedzi na nastêpuj¹ce pytania:

1. Czy podjêto lub planuje siê podj¹æ dzia³ania, których efektem mo¿e byæ likwidacja Inspektoratu
ZUS w £odzi przy ul. £êczyckiej 70B?

2. Jakie plany zosta³y opracowane, by zapewniæ funkcjonowanie, rozwój i prowadzenie inwestycji
przez Inspektorat ZUS w £odzi, przy ul. £êczyckiej?

3. Czy uwa¿a Pani Minister za s³uszn¹ podjêt¹ w styczniu 2005 r. decyzjê, na mocy której utworzono
oddzia³ ZUS w Zduñskiej Woli, maj¹cy œwiadczyæ us³ugi dla dwóch ³ódzkich dzielnic?

4. Czy w ocenie Pani Minister nie by³oby bardziej rozs¹dnym rozwi¹zaniem – ze wzglêdów ekonomicz-
nych i ludzkich – w³¹czenie inspektoratu w struktury I Oddzia³u ZUS w £odzi?

Szanowna Pani Minister, dla starszych mieszkañców £odzi, dla w³aœcicieli podmiotów gospodar-
czych bezpoœredni, ³atwy i pe³ny kontakt z pracownikami inspektoratu ZUS, który mieœci siê na terenie
miasta, a tym samym w bliskiej odleg³oœci od swoich klientów, jest bardzo istotn¹ kwesti¹. Liczê, ¿e od-
powiedŸ udzielona przez Pani¹ Minister potwierdzi s³owa pana dyrektora i ³odzianie pozbêd¹ siê wszel-
kich obaw, ¿e placówka ulegnie likwidacji. Mam równie¿ nadziejê, ¿e w pe³ni rozumie Pani Minister
niepokój mieszkañców £odzi zwi¹zany z przysz³oœci¹ inspektoratu.

Z powa¿aniem
Maciej Grubski




